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گروه شهرستانها: خانه توسعه روستا و عشایر به مناسبت 
روز ملی روســتا و عشایر بیانیه ای صادر کرد و با برشمردن 
مشــکلات اصلی و مهم پیش روی روســتائیان و عشــایر، 

خواستار حل آنها شد. متن این بیانیه بدین شرح است:
بیش از هشــت سال اســت روز پانزدهم مهر ماه را شورای 
عالی انقلاب فرهنگی به نام روز ملی روســتا و عشــایر نام 
گذاری نموده است. نظر به جایگاهی که روستائیان و عشایر 
در پویایی اقتصاد کشــور دارند و روستا مکان تولید است و 
روستایی از تولید کنندگان اصلی و تولید گران مواد حیاتی 
بشــر می باشد و بی تردید نقش روســتا در امنیت کشور، 
اشــتغال، حفظ محیط زیست، حراســت از مرزها بر کسی 
پوشیده نیست لذا انتخاب یک روز بنام روستا و عشایر می 

تواند حاوی اهداف و پیام های ذیل باشد:
۱- توجه به نقش و ارزش روســتائیان در رشد و شکوفایی 

اقتصادی،اجتماعی و فرهنگی کشور.
۲- شــناخت هر چه بیشتر مشکلات اقتصادی - اجتماعی 

روستائیان و عشایر.
۳- تدبیر و اقدام در کاهش سختی ها و مشکلات پیش روی 

روستائیان و عشایر.
باتوجه به بررســی های خانه توســعه روســتا و عشایر از 
مشــکلات اصلی و مهم پیش روی روستائیان و عشایر این 
تلاشگران جبهه تولید و سربازان بی ادعای میدان اقتصادی 

عبارتند از:
۱- نداشــتن ســند ملکی و بــه تبع آن مشــکل دریافت 

تسهیلات، ضمانتهاو........
۲- دراختیار نداشتن زمین مســکونی برای ساخت منزل 

جوانان روستایی و نیز نداشتن سند مسکونی.
۳- کمبود امکانات لازم برای آبرسانی )جهت شرب، استفاده 

دام و زراعت ( در بسیاری از روستاها و مناطق عشایری.
۴- نبودن سیاســت های مشخص بازرگانی برای صادرات و 

واردات که هرســاله لطمه بزرگی بر تولیدات کشــاورزان و 
روستائیان و عشایر وارد می سازد. 

۵-عدم امکان گسترش حوزه جغرافیایی روستاها و از طرفی 
متاســفانه بخش قابل توجهی از زمینهای موجود در حوزه 
روستا در اختیار سازمان های دولتی بوده در نتیجه در روستا 
امکان افزایش سطح زیر کشت علیرغم افزایش تعداد خانوار 

وجود ندارد.
۶-محروم بودن از عدالت آموزشی و امکانات لازم آموزشی 

در حد آموزش و پرورش.
7- دســت و پنجه نرم کــردن با کمبود پزشــک، دارو و 

بیمه های تامین اجتماعی.
با بررســی های دقیق صــورت گرفته متاســفانه از بهبود 

وضعیت این قشر پر تلاش جامعه و اثر گذار در جبهه تولید 
مشاهده نمی شود.

قیمت ســاخت یک متر مربع ســاختمان با کیفیت مشابه 
بیشتر از قیمت تمام شده آن در شهر می باشد. 

نبود کارگر ماهر و نبود مصالح لازم و محدودیت ســاخت 
واحد مســکونی برای برخورداری از وام ســاختمان، برای 
روســتائیان مشــکلات عدیده فروانی را در پــی دارد که 
متاسفانه مسئولین ذیربط از این مشکلات یا ناآگاه هستند 

یا غافل. 
نگــه داری دام به دلیل خشکســالی و به تبع آن خشــک 
شــدن مراتع و گرانی علوفه بسیار مشکل بوده و متاسفانه 
روســتائیان و عشــایر از این بی توجهی و غفلت مسئولین 

تصمیم گیرنده جز     ضرر و زیان نصیبی نداشته اند.
 فضای آموزشــی نامناســب، مدرســان کم تجربه و نبود 
امکانات آموزشی مناسب ســبب محرومیت بیش از پیش 
دانش آموزان روستایی و عشایر در راهیابی به مراکز آموزش 

عالی کشور شده است. 
پیشنهادات خانه توسعه و عشایر: 

۱-توجه جدی و همه جانبه به مشکلات روستاها در قانون 
بودجه سالانه و قانون توسعه اقتصادی فرهنگی و اجتماعی 

کشور.
۲-اقدام سریع در تحت پوشش بیمه قراردادن کلیه خانوار 
روســتایی و عشایر همانند سایر     بیمه شدگان بیمه های 

تامین اجتماعی.
۳-اقدام صحیح و به موقع برای جبران خســارات دامداران 
و کشــاورزان آسیب دیده از تصمیمات  نا صواب و حوادث 

ناخوانده.
۴-برنامه ریزی سریع برای تامین فضای آموزشی مناسب، 
مدرسان مجرب و امکانات آموزشی برای فرزندان روستائیان 

و عشایر.
۵-اقدام در جهت سیاســت گذاری در راستای اصلاح بذر، 

توسعه صنایع مرتبط محصولات کشاورزی.
۶-اعطای وام های با سود تک رقمی در توسعه روستایی به 

افراد نقش آفرین در تولید و اشتغال.
7-قبول سند مسکونی و ملکی روستائیان برای اعطای وام 

به آنان.
8-ایجاد فضای مناســب و اقدام لازم برای درآمد افزایی در 
جهت زندگی بهتر و ایجاد انگیزه برای ماندن نســل جوان 

در روستا.
9-بهره گیری از ســازمان های مردم نهاد دارای تخصص و 
تجربه در امور روستاها و روستائیان به عنوان عامل چهارم 

دستگاه ها.

در بیانیه »خانه توسعه روستا و عشایر« به مناسبت روز ملی روستا و عشایر تشریح شد

مهمترین مشکلات پیش روی روستائیان و عشایر ایران
۴۶۹ واحد مسکونی در زلزله خوی
بالای ۸۰ درصد خسارت دیده اند

استاندار آذربایجان غربی گفت: ۴۶9 واحد مسکونی در زلزله روز ۱۳ مهر خوی 
بیش از 8۰ درصد خسارت دیده و خسارت 99۲ واحد هم بین ۲۰ تا 7۰ درصد 
است.محمدصادق معتمدیان دیروز در جلسه بررسی وضعیت مناطق زلزله زده 
خوی که با حضور وزیر کشــور برگزار شد، افزود: همچنین طبق بررسی های 
انجام شــده، ۱۲ روستا بیشترین تاثیر را از این زمین لرزه داشته اند.وی اضافه 
کرد: تاکنون ۲ هزار چادر، ۶ هزار و ۵۰۰ بسته غذایی 7۲ ساعته، ۲۰ تن میوه 
و ۲۰ هزار عدد آبمیوه در مناطق زلزله زده توزیع شده یا در حال توریع است.
معتمدیــان ادامه داد: ۵ هزار پرس غدا طی هر وعده آماده شــده و در اختیار 
زلزله زدگان قرار می گیرد ضمن اینکه توزیع آب معدنی به میزان لازم را نیز در 
دستور کار داریم.استاندار آذربایجان غربی از مصدومیت یک هزار و ۱۲۶ نفر در 
این زمین لرزه خبر داد و گفت: 8۶ نفر در حال حاضر بســتری هستند و بقیه 
مرخص شده اند.معتمدیان با قدردانی از تلاش همه نهادها برای رسیدگی اولیه 
به زلزله زدگان و همچنین اعلام آمادگی برای کمک به ساخت و سازها اظهار 
کرد: امیدواریم بتوانیم با کمک دولت و نهادهای انقلابی با کمترین آورده مردم 

در حداقل زمان کار بازسازی را انجام دهیم.

افتتاح طرح آبرسانی به ۹۱۳ روستای خوزستان
با حضور ویدیو کنفرانســی رئیس جمهور طرح آبرســانی به 9۱۳ روســتای 
خوزستان افتتاح شــد.صبح دیروز با حضور ویدیو کنفرانسی آیت الله رییسی 
طرح آبرسانی به 9۱۳ روستای خوزســتان با اعتبار بیش از ۱7 هزار میلیارد 
ریال به بهره برداری رسید.به گزارش ایسنا، این طرح امروز به صورت همزمان 
با افتتاح طرح آبرسانی به یک هزار و ۵۰۰ روستای کشور به صورت نمادین در 
شهرستان حمیدیه و با حضور رئیس جمهور به صورت ویدئو کنفرانس افتتاح 
شــد.در یک سال اخیر فعالیت دولت سیزدهم مشــکل آب یک هزار و ۵۰۰ 
روستا در استان خوزستان حل شده که از این تعداد ۳۱۳ روستا به طور کلی 
بدون آب بودند.با افتتاح این طرح ۱۳۶ هزار خانوار از این طرح بهره مند شدند.

تنها ۱2/۹۴ درصد سدهای خراسان جنوبی آب دارند
مدیرعامل شــرکت آب منطقه ای خراسان جنوبی گفت: اکنون ۱۲.9۴ درصد 
ظرفیت سدهای استان آب دارد.سعید سروری در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: 
ظرفیت کل سدهای خراسان جنوبی 7۵ میلیون و 7۵۰ هزار مترمکعب است.
وی با بیان اینکه سد رزه شهرستان درمیان با ۲۴.۶ میلیون مترمکعب ظرفیت، 
بزرگترین ســد مخزنی خراسان جنوبی اســت، تصریح کرد: در حال حاضر 9 
میلیون و 8۰۰ هزار مترمکعب در سدهای استان جمع آوری شده است.سروری 
با اشاره به اینکه در زمان مشابه سال گذشته سدهای استان ۱۱ میلیون و 8۰۰ 
هزار مترمکعب آب داشته است، بیان کرد: سد نهرین طبس که بخشی از آب 
شرب این شهر را تأمین می کند نیز هم اکنون ۶۰۰ هزار مترمکعب آب دارد.

وی یادآور شــد: ۳.7۰ درصد سد کریت شهرستان طبس و ۵.7۵ درصد سد 
سیاهو شهرستان سربیشه آب دارد؛ سد فرخی شهرستان قائنات نیز با ظرفیت 

8.8۳ میلیون مترمکعب، اکنون ۱.78 میلیون مترمکعب آب در خود دارد.

متوسط دبی رودخانه های اصلی لرستان ۸۴ درصد 
کاهش را نشان می دهد

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای لرستان گفت: متوسط دبی رودخانه های اصلی 
استان 8۴ درصد کاهش را نشــان می دهد.داریوش حسن نژاد در گفت وگو با 
ایســنا اظهار کرد: براساس آمار هواشناسی اســتان، متوسط بارش لرستان از 
مهر لغایت پایان شهریور ۱۴۰۱ برابر ۳۶۴.7 میلی متر بوده است.وی افزود: این 
میزان بارش نســبت به سال آبی گذشته ۳۴9.۴ میلی متر بوده و چهار درصد 
افزایش را نشان می دهد و نسبت به متوسط دوره آماری ۵7۴.۱ میلی متر ۳۶ 
درصد کاهش را نشان می دهد.مدیرعامل شرکت آب منطقه ای لرستان گفت: 
کاهش و شکل بارش در سال آبی جاری نسبت به دوره آماری )بلندمدت( باعث 
شــده منابع آب زیرزمینی و آبدهی رودخانه های لرستان همچنان با کاهش 
مواجه شوند.حســن نژاد بیان کرد: متوسط دبی رودخانه های اصلی لرستان در 
شــهریورماه سال آبی جاری نسبت به ســال گذشته ۴۵ و نسبت به متوسط 
شهریورماه طول دوره آماری 8۴ درصد کاهش داشته اند.وی عنوان کرد: حوضه 
آبریز کرخه از بهم پیوســتن دو رودخانه سیمره و کشکان در جنوب پلدختر 
تشکیل می شــود.مدیرعامل شرکت آب منطقه ای لرســتان یادآور شد: دبی 
رودخانه های سرشاخه کرخه در لرستان در شهریور ماه سال آبی جاری نسبت 
به شهریور ماه طول دوره آماری 78 درصد کاهش یافته است.به گزارش ایسنا، 
لرســتان در حوضه آبریز کرخه و دو رودخانه کرخه و کارون بزرگ واقع شده 
که ۵9 درصد مســات استان در حوضه کرخه و ۴۱ درصد مساحت در حوضه 

کارون بزرگ است.

تخریب مزارع شمال با ویلاسازی
رئیس امور فرهنگی، ورزشــی و گردشــگری ســازمان برنامه و بودجه کشور 
ویلاســازی را معضل استان های شــمالی از جمله مازندران برشمرد و گفت: 
بخشی از مزارع باویلاسازی تخریب شده است.به گزارش خبرنگار مهر، حجت 
الاسلام مهدی رجایی نیا در آئین تحلیل از فعالان گردشگری در نوشهر با اشاره 
به هزینه کرد بالای و چندین میلیاردی برای ســاخت ویلا و خانه های دوم در 
اراضی مازندران اظهار داشت: بخش زیادی از مزارع و باغات شمال با ویلاسازی 
تخریب شده است.وی با اظهار اینکه باید از ویلاداران مالیات گرفته شود، افزود: 
اگر در زمینه های گردشــگری و هتلداری مدیریت مناسب صورت می گرفت 
شــاهد حجم روز افزون و بالای ویلاسازی و تخریب مزارع در منطقه نبودیم.

وی اجرای طرح های گردشگری ارزان قیمت را در استان های شمالی از جمله 
مازندران ضروری دانست و با تاکید بر اجرای طرح آمایش سرزمین در استان 
مازندران، آن را راهی برای نجات اســتان از معضل ساخت وسازهای غیرمجاز 
معرفی کرد و افزود: متأســفانه سهم میراث فرهنگی از بودجه فرهنگی کشور 
بسیار ناچیز است.حجت الاسلام رجایی نیا به توجه دولت به حوزه گردشگری 
اشاره و اضافه کرد: گردشگری در برنامه پنج ساله هفتم جزو محورهای توسعه 
و شکوفایی کشور محسوب می شود و باید به آن توجه شود و امیدواریم سهم 
آن از بودجه های فرهنگی ارتقا یابد.رئیس امور فرهنگ و ورزش سازمان برنامه 
و بودجه تصریح کرد: در حال حاضر ۲.۵ درصد بودجه کشور به حوزه فرهنگی 

تخصیص دارد که ناچیز است.

اخبار کوتاه

همزمان با آغاز فصل پاییز و افزایش موارد ســرماخوردگی، 
آنتی بیوتیک خوراکی کودکان در داروخانه های کرمانشــاه 
کمیاب شــده و خانواده های کرمانشــاهی برای تهیه دارو با 
مشــکل مواجه شده اند.به گزارش مهر، هر ساله با آغاز فصل 
پاییز بیماری ها و ســرماخوردگی های ناشــی از تغییر فصل 
افزایش پیدا کرده و در این میان کودکان بیش از سایر افراد 
در معرض ابتلاء به ســرماخوردگی و بیماری های تنفســی 
هســتند که خانواده ها را با مشکل مواجه می کند و از سوی 
دیگر مراجعه به مراکز درمانی و پزشــک افزایش می یابد.اما 
یکی از داروهایی که توســط پزشکان برای مقابله با عفونت 
و سرماخوردگی ها مورد استفاده قرار می گیرد داروهای آنتی 
بیوتیک اســت که گویا در داروخانه های اســتان کرمانشاه 
کمیاب و بعضاً نایاب شده اســت.چه بهتر است در صورتی 
که افراد در صورت ابتلاء به ســرماخوردگی از خود درمانی و 
مصرف داروهای گوناگون پرهیز کنند و فقط با تجویز پزشک 
اقدام به مصــرف داروهای آنتی بیوتیک کنند، موضوعی که 
بعضاً در بین خانواده ها بســیار مشاهده می شود.چند وقتی 

است کمبود داروهای آنتی بیوتیک به ویژه آنتی بیوتیک های 
خوراکی در داروخانه های کرمانشاه بیشتر مشاهده می شود و 
خانواده ها برای تهیه نسخه های درمانی خود با مشکل مواجه 
شــده اند و باید برای تهیه داروی مورد نیاز به داروخانه های 
زیادی مراجعه کنند تا موفق به تهیه نســخه خود شــوند، 
داروهایی که بعضاً حتی در داروخانه های دولتی و دانشــگاه 
علوم پزشــکی نیز یافــت نمی شود.محســن کرمی یکی از 
شهروندان کرمانشاهی در گفتگو با خبرنگار مهر اظهار کرد: 
چند روزی است فرزندم به سرماخوردگی مبتلا شده و پس 
از مراجعه به پزشــک و تجویز نســخه برای تهیه دارو راهی 
داروخانه شدم اما گویا آنتی بیوتیک تجویز شده در داروخانه 
موجود نیست.وی ادامه داد: به گفته مسئولان داروخانه بعضی 
از داروها طی ماه گذشــته با کمبودهایی مواجه شده و هم 
اکنون بــرای تهیه دارو باید به داروخانه های دیگری مراجعه 

کنم.این شــهروند کرمانشــاهی تصریح کرد: مشابه همین 
موضوع طی ماه های گذشــته در مورد سرم به وقوع پیوست 
که مردم را برای تهیه دارو با مشکل مواجه کرد و انتظار مردم 
از مســئولان تهیه داروی مورد نیاز بیماران است زیرا هرچه 
به روزهای ســرد سال نزدیک می شویم سرماخوردگی ها نیز 
افزایش پیدا می کند و با ابتلاء یک عضو خانواده سایر اعضای 
خانواده نیز بیمار می شوند. علی اکبر رستمی یکی از پرسنل 
داروخانه های شهر کرمانشاه در گفتگو با خبرنگار مهر اظهار 
کرد: طی ماه گذشته داروهای آنتی بیوتیک مانند سفکسیم و 
آزیترومایسین در داروخانه ها کمیاب شده و توزیع این داروها 
توسط شرکت های دارویی نیز کاهش یافته است.وی افزود: با 
فرا رسیدن فصل پاییز و بروز سرماخوردگی تعداد نسخه های 
تجویز شــده پزشکان شــامل آنتی بیوتیک ها و به تبع آن 
مراجعه مردم به داروخانه ها برای تهیه دارو افزایش یافته که 

با پاسخ کمبود روبه رو می شوند.نجفی مدیر نظارت و ارزیابی 
دارو و فرآورده های دارویی دانشــگاه علوم پزشکی کرمانشاه 
در گفتگو با خبرنگار مهر اظهار کرد: در بعضی مقاطع زمانی 
داروهایی وجود دارند که به صورت سراسری در کشور کمبود 
آنها به وجود می آید که در گذشــته نیز موضوع کمبود سرم 
به وقوع پیوســت. وی افزود: در موضوع کمبود سرم با تلاش 
مسئولان دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه سعی شد تا سهمیه 
استان کرمانشاه بیشــتر از نیاز جذب شود تا مشکلی ایجاد 
نشــود و با اولویت مراکز درمانی و ســپس داروخانه ها سرم 
مورد نیاز تأمین شد.مدیر نظارت و ارزیابی دارو و فرآوری های 
دارویی دانشــگاه علوم پزشکی کرمانشــاه تصریح کرد: هم 
اکنون نیز تلاش می شــود آنتی بیوتیک های خوراکی اطفال 
متناسب با ســهمیه استان جذب شود و توسط شرکت های 
دارویی در داروخانه ها توزیع گردد تا مشکل مردم حل شود.

نجفی بیان کرد: از مردم تقاضا داریم تنها با تجویز پزشــک 
اقدام به مصرف داروهای مانند آنتی بیوتیک کنند زیرا داروها 

دارای عوارضی هستند.

اســتاندار گیلان، با اشاره به ثبت جهانی چای 
لاهیجان، چادرشــب بافی قاســم آباد و شهر 
ماسوله، اضافه کرد: به دنبال اتصال این حلقه ها 
هســتیم تا گردشگری اســتان را فعال کنیم و 
درآمد مردم افزایش پیدا کند.به گزارش ایسنا، 
اســدالله عباسی در حاشــیه همایش روز ملی 
روســتا و عشــایر که با ارتباط تصویری رئیس 
جمهــور و برپایــی نمایشــگاه توانمندی های 
روستاییان در روستای قاسم آباد سفلی از توابع 
بخش چابکسر شهرستان رودســر همراه بود، 
با بیان اینکه به برکت انقلاب اســلامی روستا 
و روســتایی دارای جایگاه و ارزش شده است، 
اظهار کرد: مردم روستای قاسم آباد سختکوش 
و دارای فرهنگ و آداب و رسوم شاخص هستند.
وی چادرشب بافی و نمدبافی قاسم آباد را دارای 
ظرفیت های ملی و جهانی دانست و افزود: مردم 
این منطقه در گذشــته به دامداری اشــتغال 
داشــتند و لذا مواد اولیه بافندگی به راحتی در 

دسترس بوده است، اما چای و برنج و مرکبات و 
گل و گیاه نیز از دیگر مزیت های قاسم آباد است 
که چشم انداز مناسب گردشگری، صنایع دستی 
و میراث فرهنگی را به وجود می آورد.اســتاندار 
گیلان با اشــاره بــه تقدیم شــهدا و جانبازان 
و آزادگان دوران دفــاع مقدس از شهرســتان 
رودســر، بیان کرد: حلقه های فرهنگی و علمی 
و معنوی و انقلابی این منطقه به هم پیوســته 
اســت و شاهد حضور مردم این منطقه در همه 
صحنه های نظام و کشور هستیم.عباسی با بیان 
اینکه شــاهد مهاجرت کم جوانان از روستای 
قاسم آباد هستیم، متذکر شد: این روستا نمونه 
بارزی برای اشــتغالزایی در فعالیت های مرتبط 
با روستاســت و توانسته ظرفیت های موجود را 

شــکوفا کند. وی گردشــگری، صنایع دستی، 
میراث فرهنگی و طبیعی، صنعت، کشــاورزی 
و اقتصاد دریــا را از جمله مزیت های نســبی 
گیلان دانســت و خاطرنشــان کــرد: در نیمه 
نخست امســال بالغ بر ۵۰ میلیون گردشگر به 
گیلان سفر کردند و خوشبختانه هیچ کمبودی 
در استان ایجاد نشــد. بعد از دو سال کرونایی 
موفق شدین همه بخش های گردشگری استان 
را فعال کنیم و اســتقبال گردشگران هم خوب 
بود.اســتاندار گیلان با اشــاره به ثبت جهانی 
چای لاهیجان، چادرشــب بافی قاســم آباد و 
شهر ماســوله، اضافه کرد: به دنبال اتصال این 
حلقه ها هستیم تا گردشــگری استان را فعال 
کنیم و درآمد مردم افزایش پیدا کند.عباسی راه 

اندازی موزه های مردم شناسی و صنایع دستی 
قاسم آباد، حصیر فشتکه، رشتی دوزی رشت و 
سفال شــفت و ثبت چوب تراشی ماسال، شال 
بافــی تالش، گلیم بافی عنبران، چموش دوزی 
ماســوله و لباس محلی قاســم آبــاد را یادآور 
شــد و عنوان کرد: از ۲۰9۵ روســتای گیلان، 
۱8۶۵ روســتا دارای دهیار اســت که در ۶۰۰ 
روستا تفکیک زباله انجام می شود لذا در توزیع 
اعتبارات به این ۶۰۰ روستا توجه می شود.وی 
با بیان اینکه تابستان امسال با کمترین مشکل 
برق برای مردم گذشت، گفت: همچنین اجازه 
ندادیم مشــکل آب برای کشاورزان ایجاد شود 
و نه تنها هیچ مزرعه ای خشــک نشــد، بلکه 
شــاهد افزایش ۲۰ درصدی تولیــد در واحد 

ســطح بودیم.نماینده عالی دولت در گیلان با 
تاکیــد بر لزوم اجرا و بازنگری طرح هادی هادی 
روستایی، خاطرنشان کرد: در اجرای طرح هادی 
نباید بافت روستا بر هم بخورد. همچنین اجازه 
ویلاسازی و خوش نشینی داده نشود.عباسی از 
پرداخت تســهیلات ۲۲۰۰ میلیارد تومانی در 
حوزه اشتغال روستایی با محوریت مددجویان 
کمیته امداد و بهزیستی خبر داد و اظهار کرد: 
تولیدکنندگان روســتایی باید درآمد داشــته 
باشــند و در روستا زندگی کنند. شهرداران هم 
متناســب با تولیدات صنایع دستی اقدام به راه 
اندازی نمایشگاه ها و بازارچه های دائمی کنند.

وی از تبدیــل هزار کیلومتری ســیم های برق 
به کابل های خودنگهدار خبر داد و یادآور شــد: 
روســتاهای پر جمعیت اولویت رفع مشکل آب 
شــرب و اجرای طرح هادی هستند؛ همچنین 
طرح جامع تامین اجتماعی شامل بیمه سلامت 
و بیمه روستایی و عشایری در دستور کار است.

نماینده رشــت و خمام در مجلس، با بیان اینکه کار بهسازی 
سراوان به تعویق افتاده است، افزود: طبق قول رئیس جمهور 
و وزیر کشور و استاندار گیلان تا اسفند ۱۴۰۱ دیگر زباله ای 
وارد سراوان نخواهد شد.به گزارش ایسنا، محمدرضا احمدی، 
با اشــاره به روند اجرای طرح جهش ملی مسکن، اظهار کرد: 
مردم با مشــکل خرید و اجاره مسکن مواجه هستند و لذا با 
حضور وزیر راه و شهرسازی در کمیسیون اصل 9۰ این موضوع 
را پیگیری کردیم.وی با بیان اینکه دستگاه های اجرایی باید 
اراضــی مازاد خود را در اختیار وزارت راه و شهرســازی قرار 
دهند، تصریح کرد: دســتگاه قضا با دستگاه هایی که هنوز به 
قانون عمل نکرده اند، برخورد می کند.نماینده رشت و خمام 
در مجلس شورای اسلامی در گفت وگوی خبری باران، با اشاره 
به فرصت ســه ماهه وزیر راه و شهرسازی جهت جمع بندی 

طرح جهش ملی مسکن و میزان پیشرفت و راه اندازی سامانه 
املاک و اســکان، عنوان کرد: دولت باید پاسخگوی افزایش 
قیمت مسکن و اجاره بها باشد. احمدی با بیان اینکه مالیات 
خانه های خالی باید در نظر گرفته شــود، گفت: ســاماندهی 
خانه های مسافر به ویژه در شهرهای گردشگری نیز در دستور 
کار قرار دارد.وی در ادامه قسطی شدن پرداخت پاداش پایان 
خدمت بازنشستگان آموزش و پرورش را رد کرد و متذکر شد: 
با حضور وزیر آموزش و پرورش در مجلس به مســئله تعویق 
پاداش پایان خدمت رسیده شد و بر این اساس ۲۰ درصد این 

مبلغ اکنون پرداخت می شود و مابقی تا پایان سال به دست 
فرهنگیان بازنشسته خواهد رسید.عضو کمیسیون آموزش و 
تحقیقات مجلس، قانــون رتبه بندی را برای حفظ جایگاه و 
منزلت معلمان دانست و بیان کرد: کلیه معلمان باید تعیین 
تکلیف شوند و لذا پیگیر حق و حقوق معلمان هستیم. علاوه 
بر این رتبه بندی معلمان مهرآفرین نیز انجام می شود. وی با 
اشاره به معضل زباله سراوان، عدم ثبات مدیریتی شهر رشت 
را آسیب جدی طرح ساماندهی پسماند دانست و خاطرنشان 
کرد: سایت پسماند سراوان باید بهسازی شود، زیرا یک معضل 

ملی است.احمدی با بیان اینکه کار بهسازی سراوان به تعویق 
افتاده اســت، افزود: طبق قول رئیس جمهور و وزیر کشور و 
استاندار گیلان تا اســفند ۱۴۰۱ دیگر زباله ای وارد سراوان 
نخواهد شد.نماینده رشت و خمام در مجلس بهسازی، تصفیه 
شیرابه، کود آلی و زباله سوز را از دیگر اقدامات در دست اجرا 
دانســت و تصریح کرد: ارتفاع پسماند سراوان به بالای ۱۰۰ 
متر و مساحت آن به ۲۵ هکتار رسیده، اما تا پایان سال پس 
از ۳8 سال دیگر زباله ۱7 شهرستان وارد سراوان نمی شود.وی 
با بیان اینکه تصفیه شــیرابه سراوان سال های طول می کشد 
و کاور ســایت باید انجام شــود، گفت: یک شرکت بازیافت 
آمادگی دارد زباله های تفکیک شــده ســراوان را به صورت 
رایگان دریافت کند لذا باید تفکیک روزانه ۴۰۰ تنی زباله های 

تر و خشک در دستور کار قرار گیرد.

خانواده های کرمانشاهی در جستجوی دارو

استاندار گیلان عنوان کرد

چای، چادرشب بافی و ماسوله؛ حلقه های گردشگری گیلان

نماینده رشت و خمام در مجلس:

تا پایان سال دیگر زباله ای وارد سراوان نخواهد شد

»آگهی فقدان سند مالکیت«

نظر به اینکه آقای ســید مجتبی مرتضوی برابر وکالت ۲۵۰۳۴۴ مورخ ۱۴۰۱/۰۶/۱۶ 
دفتر 7۲ مشــهد از طرف مجمع خیرین مســکن ســازان خراسان به اســتناد اوراق 
استشهادیه جهت دریافت ســند مالکیت المثنی نوبت اول به این اداره مراجعه نموده 
و مدعی می باشــند سند مالکیت ششدانگ عرصه و اعیان یک قطعه زمین به مساحت 
۱9۶۶/۳ متر به پلاک ثبتی 9۲۴ فرعی از ۵۵۰ فرعی از ۵۲ اصلی بخش 9 مشهد، به 

علت سهل انگاری مفقود شده است. 
با بررســی دفتر املاک معلوم شد مالکیت ششــدانگ عرصه و اعیان به پلاک ثبتی و 
مســاحت فوق الذکر بنام مجمع خیرین مسکن ســازان خراسان در ذیل دفتر ۲۴7۵ 
صفحه ۳8۲ شماره ثبت ۲9۵۲۰۴ ثبت و سند مالکیت تک برگی به شماره ۲۵8۴۶۰ 
پ 9۰ صادر و تســلیم گردیده اســت و دفتر املاک بیش از این حکایتی ندارد. لذا به 
اســتناد ماده ۱۲۰ اصلاحی قانون ثبت، مراتب یک نوبت آگهی و متذکر می گردد هر 
کس نسبت به ملک مورد آگهی معامله ای انجام داده یا مدعی وجود سند مالکیت نزد 
خود می باشد، بایستی ظرف مدت ده روز از تاریخ انتشار آگهی اعتراض کتبی خود را 
به پیوســت اصل سند مالکیت یا سند معامله رسمی به این اداره تسلیم نماید، بدیهی 
است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر و یا وصول اعتراض بدون ارائه سند 
مالکیت یا ســند معامله رسمی نســبت به صدور سند مالکیت المثنی و تسلیم آن به 

متقاضی اقدام خواهد شد. م الف: 475
بشیر پاشائی - رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه 5 مشهد

آگهی دعوت مجمع عمومی فوق العاده )نوبت اول(
برج آرینا )مهرشهر کرج(

جلســه مجمع عمومی فوق العاده نوبت اول برج آرینا راس ســاعت ۱۰ صبح روز جمعه ۱۴۰۱/7/۲9 در محل برج واقع در 
خیابان ۱۱۲ مهرشهر برگزار می شود.

دستور جلسه:
۱- گزارش هیات مدیره

۲- تصویب اساسنامه
۳- انتخاب اعضاء علی البدل هیات مدیره

تذکر مهم: اعضاء جهت دادن وکالت به یکی از مالکین دیگر برج می توانند روزهای ۱7 و ۱8 مهر ماه از ساعت ۱۰ صبح 
تا ۴ بعدازظهر به دفتر مدیریت واقع در طبقه هم کف همراه وکیل حضورا مراجعه و فرم مربوطه را تکمیل نمایند و یا از 

هیات مدیره برج آریناطریق دفاتر اسناد رسمی اقدام به صدور وکالت نمایند.

رئیس حوضــه آبریز زاینــده رود گفت: خط تونل ســوم 
کوهرنگ باید وارد مدار شــود تا وضعیــت حوضه آبریز با 
کمک بارش ها کمی به تعادل برسد در غیر اینصورت شرایط 
سختی برای کشت پاییزه خواهیم داشت.علیرضا الماسوندی 
در گفت وگو با مهر درباره اقدامات دولت برای حوضه آبریز 
زاینده رود، اظهار داشــت: طرح جامع حوضه آبریز زاینده 
رود در مدت زمانی کمتر از چهار ماه تدوین شد که در آن 
محاسبه و میزان تخصیص ها در حوضه زاینده رود و عدالت 
در توزیع بر اســاس مدل های برنامه ریــزی منابع آب در 
طرح های جامع، دیده شــده است.وی ادامه داد: نتایج همه 
این ها مشخص و اطلاعات منابع و مصارف تدقیق شده است 
و کاری که شاید چندین سال طول می کشید طی چهار ماه 
انجام و برنامه اقدامات احصا شــده و گزارش اولیه خدمت 
رئیس جمهوری ارائه شــد و ایشان برای اجرا دستور دادند.
رئیس حوضه آبریز زاینده رود افزود: بر اساس آن ما تقویمی 
در ارتبــاط با اقدامات اجرایی در حوضــه زاینده رود تهیه 

کردیم زیرا دیگــر نمی خواهیم درباره آن ها حرف و گفتگو 
باشــد و باید وارد فاز عملیاتی شده و اقدامات جهادی آغاز 
شود؛ در این راستا در حوزه تحویل حجمی از ماه های آینده 
آغاز خواهیم کرد و در حوزه تأمین نیز اقداماتی شده است.
الماســوندی در خصوص سرنوشت تونل سوم کوهرنگ که 
بهار امسال خط اضطرار آن وارد مدار شد و پس از دو هفته 
متوقف شــد، ابراز داشت: در رابطه با تونل سوم کوهرنگ با 
اســتان صحبت هایی شــده با توجه به اینکه کشاورزان در 
این فصل مصارفی ندارند، حتی با فرماندار شــهر کوهرنگ 
نیز گفتگوهایی داشــتیم، با استاندار اصفهان نیز مسائل را 
مطرح کردیــم تا تعاملی صورت گیرد کــه بتوانیم انتقال 
تونل ســوم را برای ســد زاینده رود داشــته باشیم و فکر 

می کنم این طــرح اجرا خواهد شــد.وی تصریح کرد: اگر 
خط کوهرنگ ســه وارد مدار شود که باید وارد شود کمی 
شرایط حوضه متعادل خواهد شد و امید است که بتوانیم با 
ظرفیتی که در اثر بارندگی در سرشــاخه ها خواهیم داشت 
و اضافه شــدن این خط، شرایط حوضه آبریز متعادل شود، 
اگر تونل ســوم کوهرنگ وارد مدار نشود شرایط سختی را 
در حوزه کشــت پاییزه خواهیم داشت. رئیس حوضه آبریز 
زاینده رود در خصوص میزان تخصیص ها برای بخش های 
شرب، کشاورزی، صنعت و محیط زیست در سال آبی جدید 
۱۴۰۱- ۱۴۰۲ این حوضه، گفت: هنوز مقدار تخصیص برای 
بخش های مختلف مشــخص نیست اما قرار است بخشی از 
خسارت کشاورزان برای تملک اراضی داده شود ضمن اینکه 

با اســتاندار اصفهان و همچنین وزیر نیرو صحبت کردم و 
وزیر محترم دســتور دادند که طرح انتقال را داشته باشیم 
تــا با بارش های ماه های پیش رو برای ذخیره ســد زاینده 
رود برنامه ریزی شــود.به گزارش مهر عملیات اجرایی تونل 
ســوم کوهرنگ در سال ۱۳77 با هدف تأمین آب به میزان 
حدود ۲۵۵ میلیون مترمکعب در سال برای تأمین بخشی از 
کمبود آب منطقه مرکزی ایران آغاز شد.قرارداد ساخت سد 
تونل سوم کوهرنگ نیز در سال ۱۳89 بسته شد و قرار بود 
سال ۱۳9۳ به بهره برداری برسد. هر چند عملیات اجرایی 
ســد مخزنی این تونل در چند سال اخیر بدلیل مشکلاتی 
از جمله منابع مالی متوقف ماند اما خط اضطرار تونل سوم 
کوهرنگ بهار امســال وارد مدار شــد که مدتی بعد پمپاژ 
این خط نیز متوقف شد.گفتنی است اگر پروژه تونل و سد 
کوهرنگ ســه تکمیل و به بهره برداری برســد با توجه به 
کاهش ظرفیت این خط در مجموع ســالانه ۱۲۰ میلیون 
مترمکعب آب به حوضه آبریز زاینده رود می توان انتقال داد.

رئیس حوضه آبریز زاینده رود:

تونل سوم کوهرنگ باید وارد مدار شود

معــاون بهبود تولیدات دامی ســازمان جهاد کشــاورزی 
آذربایجان شــرقی، گفت: ســرانه تولید تخم مرغ استان 
۲۳.8۳ کیلوگرم اســت که از ســرانه تولید کشــور یعنی 
۱۲.۴۳ کیلوگــرم ۱۱.۴۰ کیلوگرم بیشــتر اســت. صمد 
زمانزاد قویدل، در نشســت خبری به مناسبت روز جهانی 
تخم مرغ بــا بیان اینکه بیش از ۳7 هزار تن از تولید تخم 
مرغ اســتان مازاد بر مصرف اســت ادامــه داد: این میزان 
تولید مازاد به ســایر استان های کشــور ارسال و در برخی 
مواقع به کشــورهای همجوار صادر می شود.وی ادامه داد: 
اســتان دارای ۲۰۳ واحد مرغداری تخمگذار دارای پروانه 
بهره بــرداری با ظرفیت ۱۰ میلیــون و ۳۳7 هزار و ۲۳8 
قطعه است و با تولید ســالانه بیش از 97 هزار و 8۰۰ تن 
تخم مرغ یکی از قطب های مهم و تاثیر گذار در تولید تخم 

مرغ کشــور اســت و حدود 9.۵ درصد از تخم مرغ کشور 
در این استان تولید می شــود.معاون بهبود تولیدات دامی 
سازمان جهادکشــاورزی استان اظهار کرد: تخم مرغ یکی 
از ارزانترین و کاملترین غذاهای پروتئینی است که می تواند 
تأثیر به سزایی در رفع سوء تغذیه موجود در جامعه ویژه در 
گروه های نوزادان، کودکان، زنان بارده و شیرده داشته باشد.
وی با بیان اینکه ایران به عنوان دهمین کشور تولیدکننده 
تخم مرغ در جهان شناخته می شود گفت: در هشت سال 
گذشــته ســرانه مصرف تخم مرغ در ایران از ۱۶۰ عدد به 
۱8۲ عدد رسیده، ولی این مقدار هنوز کافی نیست.زمانزاد 
قویدل با اشاره به گرانی تخم مرغ در ماه های اخیر توضیح 

داد: اگر چه تخم مرغ براســاس تورم و گران شــدن مواد 
اولیه مصرفی طی ماه های گذشــته گران شده، ولی قیمت 
واقعی این محصول نه تنها گران نیست بلکه در مقایسه با 
ساده ترین و کم خاصیت ترین مواد غذایی موجود در سبد 
غذایی مردم از قیمت پایین تری برخوردار است.وی با اشاره 
به اقدامات صورت گرفته در سال جاری برای ترویج فرهنگ 
مصرف تخم مرغ گفت: شــعار امسال روز جهانی تخم مرغ 
»مصرف تخم مرغ برای زندگی بهتر« اســت که امید است 
با اجرای برنامه های مدون این شعارمحقق شود.مدیرعامل 
اتحادیه مرغداران مرغ تخمگذار آذربایجان شــرقی نیز با 
بیان اینکه این اتحادیه رتبــه پنجم در تولید تخم مرغ را 

در کشــور به خود اختصاص داده است افزود: مصرف تخم 
مرغ در این استان نسبت به سایر استان ها بیشتر است که 
علت این موضوع، وجود کارخانه های متعدد شکلات سازی 
و بیسکویت سازی در اســتان است.هاشم زاده محتشم با 
بیان اینکه تخم مرغ منبع خوبــی از پروتئین، ویتامین ها 
و املاح ضروری به شــمار می رود و می تواند به عنوان یک 
ماده غذایی مهم در برنامه غذایی افراد وجود داشــته باشد 
افزود: یک تخم مرغ متوسط 7۶ کیلو کالری انرژی دارد و 
کاملترین، با کیفیت ترین و ارزان ترین ماده غذایی پروتئینی 
برای تمامی گروه های ســنی اســت، به خصــوص اگر در 
صبحانه میل شود احســاس سیری طولانی تر و در نتیجه 
کاهش وزن را ایجاد کرده و تحلیل عضلات در سالخوردگی 

را کاهش می دهد.

تولید تخم مرغ در آذربایجان شرقی بیش از سرانه کشور


